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IGN.RM.0003.175.2021

Pan Grzegorz Kubik

Radny Rady Miejskiej Karpacza

W odpowiedzi na zapytanie z dnia 06.09.2021 r. informuję jak niżej.

Ad.  1-7.  Ze  względu  na  technologię  wykonania,  zmienne  warunki  atmosferyczne  oraz
ograniczone środki finansowe Gminy Karpacz nie ma możliwości wskazania dokładnego
terminu.

Ad. 8. Proszę o doprecyzowanie wniosku.

Ad. 9. Niezwłocznie.

Ad. 10. Kontrola przeprowadzana jest na bieżąco.

Ad.  11.  Nie  były  prowadzone kontrole  stanu technicznego  wskazanych  przez  Pana ulic
zgodnie z zakresem, o którym mowa we wniosku.

Ad. 12. Niezwłocznie.

Ad. 13. Firma ENERGOBEST nie odtwarzała kostki w ciągu ul. Słowackiego od skrzyżowania
z ul. Armii Krajowej.

BURMISTRZ KARPACZA

Radosław Jęcek

Do wiadomości:
1. Biuro obsługi Rady Miejskiej w/m
2. SG w/m
3. IGN a/a
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